

2009 年香港中學會考
Hong Kong Certificate of Education Examination 2009

自修生申請覆核成績
 Application for Appeal (Private Candidate)

注意 : 請參閱背頁的「注意事項」。
NOTE : Please read the notes **overleaf**.
 請用**正楷**填寫。
 Please complete this form in **BLOCK** letter.

註冊編號 Reference No.						考生編號 Candidate No.					

考生姓名 : _____
 Name of Candidate

通訊地址 : Correspondence Address
 地址如與准考證上所列不符，請加「✓」號。
 Please put a "✓" if the address is different from the one printed on the Admission Form.

日間聯絡電話 :
 Daytime
 Contact Tel. No. _____

申請原因 : _____
 Reason(s) for Application

申請覆核的科目 Subjects to be Appealed

覆核類別 * Type of Appeal			科目 Subject				有關科目在以往公開考試的成績 Past examination results in relevant subjects			
全面覆核 (全科) Full Appeal (Subject)	全面覆核 (分部) Full Appeal (Component)	積分 覆核 Rechecking Only	科目名稱 Subject Name	分部# Component	應考 語文 Version (E/C)	考獲 等級 Grade Awarded	年份 Year	公開考試名稱 Name of Examination	考生 編號 Candidate No.	考獲 等級 Grade Awarded

* 考生須在此欄加上「✓」號，用以表示選擇覆核的類別。
 Candidates must put a "✓" in the appropriate boxes in order to indicate their choice of Type of Appeal.

考生須填寫分部 **編碼** 及 **名稱**，每一分部須另開新行填寫，詳情請參閱背頁的「備註」。
 Candidates must fill in the **code** and **name** of the component. Each component must be entered in a new row. For details, please read the remarks overleaf.

申請人簽署
 Applicant's Signature: _____

日期
 Date: _____

FOR OFFICE USE 考評局用

Checked by: _____

		PLU			
全面 覆核	Languages 語文科目	(\$865x subjects)	671	\$	
	Other Subjects 其他科目	(\$695x subjects)	672	\$	
全面 覆核 (分部)	English Language 英國語文	(\$360x components)	683	\$	
	中國語文	(\$360x components)	683	\$	
	普通話	(\$360x components)	683	\$	
積分 覆核	Languages 語文科目	(\$220x subjects)	673	\$	
	Other Subjects 其他科目	(\$175x subjects)	674	\$	
			TOTAL :	\$	

Application Approved: _____

Yes: No:

GM-SEA/SM-EA/M-EA/SO-EA

Date _____

Hong Kong Examinations and Assessment Authority – Finance Division	
Cash	Total:
Cheque	
Received on: _____	

Notes

1. **Candidates may apply for rechecking only and/or full appeal (i.e. rechecking and remarking) for up to a total of four subjects.** From 2009, full appeal applications may be made on a subject or component basis for Chinese Language, English Language and Putonghua. For applications on a component basis in these three subjects, the scripts and score sheets of other components of that subject will also be re-checked for technical errors (Full appeal on component basis is not applicable to the component result of oral). Appeal for one or more components of a subject is counted as one subject. Applications for full appeal for other subjects and for rechecking only will remain status quo, i.e., on a subject basis.
2. All applications are subject to the approval of the HKEAA.

3. Fee

Full Appeal (Subject)		Full Appeal (Component)	Rechecking only	
Eng Lang/Chi Lang/ Putonghua/French	Other Subjects	Eng Lang/Chi Lang/ Putonghua (Each component)	Eng Lang/Chi Lang/ Putonghua/French	Other Subjects
\$865	\$695	\$360	\$220	\$175

4. Submission of Application

In Person	By Post
<p>A. Documents required:</p> <ul style="list-style-type: none"> (1) A completed application form; (2) A photocopy of the 2009 HKCEE Results Notice; (3) A photocopy of the results notice/certificate showing results of the relevant subject(s) in previous public examination. <p>B. Payment of fees</p> <ul style="list-style-type: none"> (1) Cash (2) EPS (3) Crossed cheque (Payable to the “Hong Kong Examinations and Assessment Authority”) <p>The application will be invalidated if payment is not made on the day of approval. A receipt will be issued upon payment of the fee(s). Please keep the receipt as a proof of payment.</p>	<p>A. Documents required:</p> <ul style="list-style-type: none"> (1) A completed application form; (2) A photocopy of the 2009 HKCEE Results Notice; (3) A photocopy of the results notice/certificate showing results of the relevant subject(s) in previous public examination; (4) A stamped (\$1.4) and self-addressed envelope. <p>B. Payment of fees</p> <p>Please send a crossed cheque payable to the “Hong Kong Examinations and Assessment Authority” together with the documents required. Do not send cash.</p>
<p>[Applicants should contact the HKEAA immediately (tel. no.: 3628 8860) if they have not received the letter acknowledging receipt of their applications by Monday, 17 August 2009.]</p>	
<p>Address: 12/F, Southorn Centre, 130 Hennessy Road, Wan Chai, Hong Kong</p>	

5. **Application deadline: 12 August 2009 (Wednesday)**

Remarks : (Full Appeal on Component Basis)

Code	Name of Components		
	Chinese Language	English Language	Putonghua
1	閱讀	Reading	聽力
2	寫作	Writing	譯寫
3	聆聽	Listening and Integrated Skills	
4			語言知識及應用
5	綜合能力		

注 意 事 項

1. 考生可申請**積分覆核及／或全面覆核合共不超過四科**的成績。由 2009 年起，考生可就中國語文、英國語文及普通話的全科或分部成績申請全面覆核。如考生就此 3 科的某一分部成績申請全面覆核，考評局亦會為該科的其他分部成績進行積分覆核（分部成績全面覆核不適用於口試的分部成績）。考生就同一科目的一個或多於一個分部成績申請全面覆核，只作一個科目計。全面覆核其他科目成績或積分覆核之申請則仍維持以每科為單位。

2. 所有申請須經考評局審查決定是否接納。

3. 覆核費用

全面覆核（全科）		全面覆核（分部）	積分覆核	
英國語文/中國語文/ 普通話/法文	其他科目	英國語文/中國語文/ 普通話 (每分部)	英國語文/中國語文/ 普通話/法文	其他科目
\$865	\$695	\$360	\$220	\$175

4. 申請辦法

親身	郵寄
<p>A. 須遞交的文件：</p> <p>(1) 填妥的申請表格；</p> <p>(2) 2009 年香港中學會考成績通知書副本；</p> <p>(3) 有關覆核科目在以往公開考試的成績證明文件副本〔例如：成績通知書或證書〕。</p> <p>B. 繳付覆核費用</p> <p>(1) 現金</p> <p>(2) 易辦事〔EPS〕</p> <p>(3) 劃線支票〔支票抬頭書明『香港考試及評核局』。〕</p> <p>覆核費用須於申請獲批當日繳付，逾期作廢。本局在收取費用後將發出收據，請將收據妥為保存，作為已繳費的證明。</p>	<p>A. 須遞交的文件：</p> <p>(1) 填妥的申請表格；</p> <p>(2) 2009 年香港中學會考成績通知書副本；</p> <p>(3) 有關覆核科目在以往公開考試的成績證明文件副本〔例如：成績通知書或證書〕；</p> <p>(4) 足資〔\$1.4〕回郵信封一個。</p> <p>B. 繳付覆核費用</p> <p>請將劃線支票〔支票抬頭書明『香港考試及評核局』〕連同上述文件一併郵寄，切勿郵寄現金。</p>
<p>【申請人如於 2009 年 8 月 17 日（星期一）仍未收到本局寄回的申請確認函件，須即時聯絡本局（電話：3628 8860）】</p>	
<p>地址：香港灣仔軒尼詩道 130 號修頓中心 12 樓</p>	

5. 截止申請日期： **2009 年 8 月 12 日〔星期三〕**

備註：【分部成績全面覆核】

分部編碼	分部名稱		
	中國語文	English Language	普通話
1	閱讀	Reading	聽力
2	寫作	Writing	譯寫
3	聆聽	Listening and Integrated Skills	
4			語言知識及應用
5	綜合能力		